

**Datum:** 11-12 september 2021

**Plats:** Nykterhetsrörelsens Bildningsverksamhet (NBV), Mölndalsvägen 30C, Göteborg

**Närvarande ledamöter:**

Sigrid Björk (ej § 5:6 - 5:7)

Amanda Dafors (ej § 5:1)

Johan Fridlund

Jacob Nehrer (ej § 5:8i)

Filip Nyman

Jane Segerblom

Simon Schönbeck

Sebastian Udenius

**Närvarande tjänstemän:**

Björn Lindgren (ej § 5:5)

**Övriga närvarande:**

Jonathan Spånberger (endast § 5:8a)

**Ärenden:** § 5:1 - 5:11

**Bilagor:** § 5:1 - 5:23

---

## § 5:1 Öppnande

Filip Nyman förklarade mötet öppnat 11 september klockan 8:54.

## § 5:2 Fastställande av föredragningslistan (bilaga § 5:1)

Johan Fridlund föreslog

**att** lägga till ärende § 5:8p *Förvaltning av konto*.

Mötet beslutade

**att** lägga till ärende § 5:8p *Förvaltning av konto*.

Filip Nyman föreslog

**att** fastställa föredragningslistan inklusive fastställda ändringar.

Mötet beslutade

**att** fastställa föredragningslistan inklusive fastställda ändringar.

### **§ 5:3 Lägesrunda**

Mötet genomförde en lägesrunda. Varje person fick lägga in en låt i styrelsens gemensamma Spotify-spellista.

### **§ 5:4a Val av mötesordförande**

Filip Nyman föreslog

**att** välja Filip Nyman och Jane Segerblom till mötesordförande.

Mötet beslutade

**att** välja Filip Nyman och Jane Segerblom till mötesordförande.

### **§ 5:4b Val av mötessekreterare**

Sebastian Udenius föreslog

**att** välja Sebastian Udenius till mötessekreterare.

Mötet beslutade

**att** välja Sebastian Udenius till mötessekreterare.

### **§ 5:4c Val av justerare**

Jacob Nehrer föreslog

**att** välja Jacob Nehrer till justerare.

Simon Schönbeck föreslog

**att** välja Simon Schönbeck till justerare.

Mötet beslutade

**att** välja Jacob Nehrer till justerare.

**att** välja Simon Schönbeck till justerare.

### **§ 5:5 Personalfri punkt**

Björn Lindgren närvarade inte under ärendet.

### **§ 5:6a Föregående protokoll och beslutsuppföljning**

Ingen rapport fanns.

### **§ 5:6b Filip Nymans ordföranderapport (bilaga § 5:2)**

Mötet beslutade

**att** notera rapporten.

### **§ 5:6c Jane Segerbloms ordföranderapport (bilaga § 5:3)**

Mötet beslutade

**att** notera rapporten.

### **§ 5:6d Kassörsrapport (bilaga § 5:4)**

Mötet beslutade

**att** notera rapporten.

### **§ 5:6e GS-rapport (bilaga § 5:5)**

Mötet beslutade

**att** notera rapporten.

### **§ 5:6f POPBOX (bilaga § 5:6)**

Mötet beslutade

**att** notera rapporten.

### **§ 5:6g Bildningsrapport (bilaga § 5:7)**

Mötet beslutade

**att** notera rapporten.

### **§ 5:6h UNF till fler (bilaga § 5:8)**

Mötet beslutade

**att** notera rapporten.

### **§ 5:7a UNF:s krispärm och UNF:s krisplan (bilaga § 5:9)**

Jane Segerblom föreslog

**att** notera diskussionen.

Mötet beslutade

**att** notera diskussionen.

### **§ 5:8a Medlemsärende**

Jonathan Spånberger närvarade under en del av diskussionen.

Jacob Nehrer föreslog

**att** notera diskussionen.

Mötet beslutade

**att** notera diskussionen.

Mötet behandlade ett medlemsärende.

### **§ 5:8b Höjdaren (bilaga § 5:10)**

Simon Schönbeck föreslog  
**att** notera diskussionen.

Mötet beslutade  
**att** notera diskussionen.

Simon Schönbeck föreslog  
**att** ge Simon Schönbeck och Jacob Nehrer i uppdrag att utreda Höjdaren.  
**att** utredningen ska delrapporteras på förbundsstyrelsens första möte för 2022.

Mötet beslutade  
**att** ge Simon Schönbeck och Jacob Nehrer i uppdrag att utreda Höjdaren.  
**att** utredningen ska utgå ifrån förbundsstyrelsens diskussion för inriktning av Höjdaren.  
**att** utredningen ska delrapporteras på förbundsstyrelsens möte 12-14 november.  
**att** utredningen ska delrapporteras på förbundsstyrelsens första möte för 2022.

### **§ 5:8c Utredning av Bildaren (bilaga § 5:11)**

Simon Schönbeck föreslog  
**att** notera diskussionen.

Mötet beslutade  
**att** notera diskussionen.

Mötet beslutade  
**att** ge Simon Schönbeck i uppdrag att leda en utredning för att ta fram ett koncept till Bildaren.  
**att** föreslår att utredningen ska utgå ifrån de tre centrala temana:

- Ideutveckling.
- Kunskapsspridning.
- Nätverkande.

**att** utredningen ska arbeta med minst ett distrikt för en pilotutbildning våren 2022.  
**att** utredningen ska slutrapportera senast på förbundsstyrelsens möte i mars 2022.

### **§ 5:8d Utredning av FSS (bilaga § 5:12)**

Simon Schönbeck föreslog  
**att** notera diskussionen.

Mötet beslutade  
**att** notera diskussionen.

Mötet beslutade  
**att** tillsätta en utredning av föreningsstyrelsesamlingarna bestående av Jane Segerblom och Simon Schönbeck.

**att** utredningen tar fram ett nytt förslag för föreningsstyrelsesamlingarna.

**att** utredningen undersöker huruvida det går att göra ett digitalt FSS material.

**att** utredningen ska ta fram en plan för hur FSS ska fungera för distrikt utan distriktsstyrelser.

### **§ 5:8e En extra DSS (bilaga § 5:13)**

Simon Schönbeck föreslog  
**att** notera diskussionen.

Mötet beslutade  
**att** notera diskussionen.

Mötet beslutade  
**att** ge bildningsledare i uppdrag att arrangera en extra DSS i höst.

### **§ 5:8f Bildningsplan (bilaga § 5:14)**

Filip Nyman föreslog  
**att** notera diskussionen.

Mötet beslutade  
**att** notera diskussionen.

Mötet beslutade  
**att** anta "Bildningsplan 2021–2023".

### **§ 5:8g Sommarläger 2022 (bilaga § 5:15)**

Sebastian Udenius föreslog  
**att** notera diskussionen.

Mötet beslutade

att notera diskussionen.

Johan Fridlund föreslog

att återremittera till mötet 12-14 november där en projektplan med övergripande budget, lägeridé och projektplan presenteras tillsammans med förslag på projektgrupp.

Mötet beslutade

att återremittera till mötet 12-14 november där en projektplan med övergripande budget, lägeridé och projektplan presenteras tillsammans med förslag på projektgrupp.

### **§ 5:8h Historieutskottet (bilaga § 5:16)**

Sebastian Udenius föreslog

att notera diskussionen.

Mötet beslutade

att notera diskussionen.

Sebastian Udenius föreslog

att utse Sebastian Udenius till förbundsstyrelsens representant för Historieutskottet.

att ge Sebastian Udenius i uppdrag att söka medlemmar till Historieutskottet och bereda ett beslutsärende som fastställer medlemmarna i Historieutskottet.

Mötet beslutade

att anta arbetsbeskrivningen för Historieutskottet.

att utse Sebastian Udenius till förbundsstyrelsens representant för Historieutskottet.

att ge Sebastian Udenius i uppdrag att söka medlemmar till Historieutskottet och bereda ett beslutsärende som fastställer medlemmarna i Historieutskottet.

### **§ 5:8i Eventgruppen (bilaga § 5:17)**

Jacob Nehrer föreslog

att notera diskussionen.

Mötet beslutade

att notera diskussionen.

Jacob Nehrer föreslog

att utse Jacob Nehrer till kontaktperson för eventgruppen.

att Jacob Nehrer återkommer till förbundsstyrelsen med förslag på eventgrupp.

Mötet beslutade

att anta uppdragsbeskrivningen för eventgruppen.

att utse Jacob Nehrer till kontaktperson för eventgruppen.

att Jacob Nehrer återkommer till förbundsstyrelsen med förslag på eventgrupp.

### **§ 5:8j Drogpolitiska utskottet (bilaga § 5:18)**

Filip Nyman föreslog

att notera diskussionen.

Mötet beslutade

att notera diskussionen.

Jacob Nehrer föreslog

att ersätta samtliga uppgifter i arbetsbeskrivningen med "Arbeta med genomförandet av förbundsstyrelsens mål- och fokusområden".

Mötet beslutade

att ersätta samtliga uppgifter i arbetsbeskrivningen med "Arbeta med genomförandet av förbundsstyrelsens mål- och fokusområden".

Mötet beslutade

att anta arbetsbeskrivningen för det drogpolitiska utskottet inklusive beslutade ändringar.

att utse Filip Nyman som sammankallande för det drogpolitiska utskottet.

att Filip Nyman får i uppdrag att hitta medlemmar till det drogpolitiska utskottet.

### **§ 5:8k Mötesplan 2022 (bilaga § 5:19)**

Johan Fridlund föreslog

att ändra datumet för mötet 21-23 januari 2022 till 28-30 januari 2022.

att ändra datumet för mötet 18-19 mars 2022 till 18-20 mars 2022.

Mötet beslutade

att ändra datumet för mötet 21-23 januari 2022 till 28-30 januari 2022.

att ändra datumet för mötet 18-19 mars 2022 till 18-20 mars 2022.

att anta mötesplanen för 2022 inklusive beslutade ändringar.

### **§ 5:8l Arvodering i förbundsstyrelsen (bilaga § 5:20)**

Jacob Nehrer närvarade inte under ärendet.

Johan Fridlund föreslog

att notera diskussionen.

Mötet beslutade

att notera diskussionen.

Mötet beslutade

att från och med 1 september 2021 arvodera Jacob Nehrer på 75 %.

### **§ 5:8m UNF:s krispärm och UNF:s krisplan (bilaga § 5:21)**

Simon Schönbeck föreslog

att ge krisgruppen i uppgift att utveckla hur förbundet hanterar "personuppgiftskriser".

Mötet beslutade

att ge krisgruppen i uppgift att utveckla hur förbundet hanterar "personuppgiftskriser".

att anta UNF:s krispärm och UNF:s krisplan.

### **§ 5:8n Ersättare i riksstyrelsen (bilaga § 5:22)**

Johan Fridlund föreslog

att notera diskussionen.

Mötet beslutade

att notera diskussionen.

Mötet beslutade

att Jane Segerblom blir förste ersättare i riksstyrelsen.

att Jacob Nehrer blir andre ersättare i riksstyrelsen.

### **§ 5:8o Revidering av policy för UNF:s medlemstidning (bilaga § 5:23)**

Simon Schönbeck föreslog

att notera diskussionen.

Mötet beslutade

att notera diskussionen.

Mötet beslutade

att bekräfta kongressens beslut att Motdrags chefredaktör är ansvarig utgivare för papperstidningen och motdrag.se.

att revidera "Policy för UNF:s medlemstidning" enligt nedanstående förslag.

att uppdra åt generalsekreteraren att ihop med chefredaktören för Motdrag ta fram förslag på ytterligare revideringar av policyn till nästa förbundsstyrelsemöte.

att anse besluten "att bekräfta kongressens beslut att Motdrags chefredaktör är ansvarig utgivare för papperstidningen och motdrag.se." och "att revidera 'Policy för UNF:s medlemstidning' enligt nedanstående förslag." omedelbart justerade.



### **§ 5:8p Förvaltning av konto**

Johan Fridlund och Jane Segerblom föredrog ärendet.

Mötet beslutade

**att** Ungdomens Nykterhetsförbund (878500-1622) ska förvalta och överta tillgångarna för UNF Östergötland (802422-4605) i enlighet med stadgarna § 6:1.

**att** uppdragsge Johan Karlsson Fridlund (941229-NNNN) att utföra handlingen enligt beslutet.

**att** anse ärendet omedelbart justerat.

### **§ 5:9 Övriga frågor**

Mötet diskuterade namnsättning av individuella möteshandlingar.

### **§ 5:10 Nästa möte**

Jane Segerblom föreslog

**att** hålla nästa möte 4 oktober klockan 19:00 - 21:00.

Mötet beslutade

**att** hålla nästa möte 4 oktober klockan 19:00 - 21:00.

### **§ 5:11 Avslutande**

Filip Nyman förklarade mötet avslutat 12 september klockan 10:35.